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Skrivelse om LVM 
 

Lagen om vård av missbrukare i vissa fall, LVM, var menad för att möjliggöra vård för 

personer som är fast i skadligt missbruk utan egen vilja att söka vård. Lagstiftarens intention 

var inte att det skulle handla om rent fysiskt livräddande insatser, utan att det skulle innebära 

vård och rehabilitering från ett beroende. Men idag är praxis att man väntar alltför länge med 

att använda sig av ett LVM-beslut, vilket resulterat i att när individer med missbruk väl 

kommer till vårdinstitutioner så är de i extremt dåligt skick. Tyvärr leder det ibland även till 

dödsfall innan vården kommit tillstånd. 

 

Som landets största kommun har Stockholms stad möjlighet att påverka rättspraxis. Men det 

kräver en god översiktsbild och en förståelse för hur staden jobbar idag. 

 

Vi vill med anledning av detta ställa följande frågor till förvaltningen: 

 

1. Hur ser rutinerna i stadsdelen ut vad gäller användandet av LVM? 

2. Har det skett någon förändring över tid gällande när socialtjänsten tar beslut om 

LVM? 

3. Hur fungerar samverkan med vårdinstitutioner när LVM används, samt utslussningen? 


